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متن پرسش

سلام استاد: آقا یه سوالی. میگم ما هم میریم اون دنیا این قد تحویلمون میگیرن یا نه؟ ظن ام اینه که

قاعدتا نباید وحشتناک باشه. آخه ببینید بچه کوچیک که از یه دنیای قبلیش میاد اینجا چقد تحویلش

میگیرن. چرا نباید فکر کنم که ما هم رفتیم اون دنیا خوب تحویلمون بگیرن؟!

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چرا تحویلمان نگیرند؟!! مگر آنکه در دنیا به جای رشد صفات انسانی،

صفات حیوانی به خود بگیریم. به همین جهت در روایت از ائمه «علیهمالسلام» داریم اگر شما انسان

محشور شوید، ما شفاعتتان میکنیم. آیا اگر انسانی میمونی بزاید کسی آن میمون را تحویل

میگیرد؟ موفق باشید


